
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 18. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 456

Af vedlagte fakta blad ”PVC Før, nu og i fremtiden” fra PVC Informationsrådet fremgår

det, at mindre end 5% af de restprodukter, som opstår i forbindelse med affaldsforbræn-

ding, kan tilskrives PVC-affald. Kan Miljøministeren redegøre for, hvorfra de resterende

95% af restprodukterne stammer, og oplyse, hvad vi i Danmark gør for at mindske denne

mængde? På PVC Informationsrådets hjemmeside pvc.dk fremgår det, at en kilde kunne

være de 700.000 tons madaffald, som ifølge Miljøstyrelsen forbrændes på vores forbræn-

dingsanlæg. Vil ministeren oplyse, om den største kilde til klor i vores affald stammer fra

madaffald?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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